
DELEGATSKA VPRAŠANJA

Avtobus številka 14
Delegaclja KS Savlje - Kle-

6« |e vpraiala, kda| bodo po-
daljftall avtobusno progo *te-
vllka 14 do Kleč. Za to sl na-
mre* preblvalcl toga konca že
dolgo prlzad«va|o.

TOZD Mestni potniški pro-
met jim je na kratko odgovoril,
da v letošnjem letu podaljšanje
te proge še ne pride v poštev.

PLAČEVANJESTANARIN
Delegato KS Urške Zatlerja-

ve |e zanlmalo, zakaj se bol|
dosledno ne ukrepa protl ti-
•tlm, kl ne plaču|ejo stanarln

- v»a) n« tako, kot plte v za-
konu.

Samoupravna stanovanjska
skupnost Bežigrad jim je po-
slala odgovor. Zapisali so, da
se proti neplačnikom ukrepa
skladno z določilom 65. člena
ZGS, kjer na zahtevo skupno-
stl »tanovalcev, stanovanjska
skupnost izda odločbo, s kate-
ro se ugotovi višina zneska, ki
ga je stanovalec dolžan plačati
ter mu naloži, da v roku 15 dni
plača zaostalo stanarino. Ce
imetnik stanovanjske pravice v
tem roku ne plača stanarine ali

zoper odločbo ugovarja, po-
stane odločba izvršilni naslov
v smislu predpisov o izvršil-
nem postopku.

Če imetnik stanovanjske
pravice tri mesece zapored ali
tri mesece v zadnjih dveh letih
ne plača stanarine, lahko za-
hteva skupnost stanovalcev,
da mu odpove stanovanjsko
razmerje po predpisih o stano-
vanjskih razmerjih (56. člen
ZSR) Ce mu stanodajalec v 30
dneh po prejemu te zahteve ne
odpove stanovanjskega raz-
merja, je sam dolžan kriti zao-
stalo stanarino.

V letošnjem letu je SSS
Ljubljana - Bežigrad na zahte-
i/o skupnosti stanovalcev izda-
la že 18 odločb v smislu 65.
tlena ZGS, vendar do predvi-
denih ukrepov ni prišlo, ker so
dolžniki takoj po izdaji odloč-
be poravnali svoje obveznosti.

SEMAFOR
Delegacija KS Ivan Kavčlč-

Nande sprasuje, kdaj bodo
postavili semafor v krlžiSču
Vojkove, Allendejeve in Hošl-
minhove ulico.

Mestni komite za komunal-
no gospodarstvo, promet in
zveze jim je odgovoril, da v
projektu avtomatskega vode-
nja prometa v Ljubljani do leta
1985, ki ga je sprejela SML
med predvidenimi novimi se-
maforiziranimi križišči ni križi-
šča Hošiminhova-Allendejeva-
-Vojkova. Zakaj ne? Ker seda-
nji prometni tokovi (po mnenju
komiteja) v tem križišču še ne
dosegajo kriterijev za postavi-
tev svetlobno-signalnih na-
prav. če pa bi se promet moč-
no povečal, bi seveda ponovno
preverili, ali bi veljalo na tem
križišču postaviti semafor ali
ne.


